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  Nakon terorističkog napada u Parizu i sve učestalijih aktivnosti  terorističkih grupa svuda u
svetu,   pitali smo naše sugrađane da li se plaše da se terorizam može desiti i u našoj zemlji.
Mišljenja su podeljena  

  Ljiljana Vidić:
  - Da  plašim se, svakako gajim određenu dozu straha da tako nešto može zadesiti i našu
zemlju. Meni se čini da je većina tih terorističkih aktova na bazi vere, što zapravo  nije u redu.
LJudi treba da poštuju svoje razlike i da ne proizvode nikakav vid nasilja.
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